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АННОТАЦИЯ 

на дипломную работу «Формирование кредитного портфеля коммерческого 

банка (на примере ОАО «БПС-Сбербанк»)» 

 

Дипломная работа посвящена вопросам анализа кредитного портфеля 

ОАО «БПС-Сбербанк». В работе изучены основные теоретические аспекты 

кредитного портфеля банка, рассмотрены процессы его формирования и 

методы управления. Проведен анализ состава и структуры кредитного портфеля 

ОАО «БПС-Сбербанк», а также анализ основных показателей, 

характеризующих качество кредитного портфеля ОАО «БПС-Сбербанк». В 

работе выявлены основные проблемы и направления совершенствования 

формирования и управления кредитным портфелем в банках Республики 

Беларусь. Все описанные в работе рекомендации могут способствовать 

снижению кредитного риска, уменьшению просроченной задолженности, 

улучшению качества кредитного портфеля банка и привлечению новых 

клиентов, что является основой устойчивого развития и функционирования 

любого банка. 

  



  

ABSTRACT 

Diploma thesis «Formation of the loan portfolio of a commercial bank (JSC «BPS-

Sberbank» as an example)» 

 

The diploma is devoted to the analysis of the loan portfolio of JSC “BPS-Sberbank”. 

The work studies the main theoretical aspects of the loan portfolio of the bank, 

considers the processes of its formation and management methods. The analysis of 

the composition and structure of the loan portfolio of JSC BPS-Sberbank, as well as 

the analysis of the main indicators characterizing the quality of the loan portfolio of 

JSC BPS-Sberbank. The work identified the main problems and directions for 

improving the formation and management of the loan portfolio in banks of the 

Republic of Belarus. All recommendations described in this diploma can help reduce 

credit risk, reduce overdue debts, improve the quality of a bank’s loan portfolio and 

attract new customers, which is the basis for sustainable development and functioning 

of any bank. 


